



8th June 2023

End of the 2022 - 2023 academic year

Dear Parents

The school premises will close at 12 noon on Tuesday 13th June 2023. This will signify the end of the 2022- 23 academic year. I would also like to take this opportunity to thank all parents for their continued support throughout the academic year, & look forward to welcoming all students when they return to the classroom on Sunday 3rd September 2023.

This year the school has tried to accommodate many of the suggestions raised by parents. Consequently, all students begin the IGCSE programme of study at the start of Year 9. The students have either two or three years to complete each IGCSE programme of study. Therefore the concept of an accelerated group of students who complete the core subjects - English, Mathematics & Science - by the end of Year 10 is no longer applicable as **all** students have this option. In addition, the school has agreed to enter students for examinations that are not currently timetabled nor taught in the Academy. Previously, students had to register with the British Council. The Academy is also seeking to register with alternative examination boards such as OxfordAQA to broaden student choice.

The Academy is increasing its range of learning & teaching resources by installing a number of interactive white boards. These will be located in various classrooms throughout the Academy.

Staff Departures

At this time of year staff depart the school. This is a normal occurrence Eleven members of staff will be leaving this year having taught at the Academy for an average of three years. I would like to thank them for their contribution. Please be assured that all staff departing have been replaced by highly qualified and experienced individuals who will remain at TEA for at least two years. I would, however, like to make specific reference to the departure of:

Ms Sally Whitley who has been an EYFS teacher since 2016.

I sincerely thank Ms Whitley for her contribution to the development of the Academy over the intervening years.

End of Year Reports

End of Year Reports will be available from the Parent Portal on Sunday 11th June 2023 from 12:00. Hard copies will be available for collection from 9:00 on Monday 12th & Tuesday 13th June 2023. If you wish to discuss your child’s report you will be able to do so on these two days by contacting the relevant secretary to make an appointment. All teachers will be available until 14:00 on each day.

School Transport

Please be reminded that the school will be running a bus service in the next academic year, 2023 24. If you would like your child to be transported to & from school using this service please visit the Accounts Department to register your interest by completing the bus form. The total cost of using this service will be KD 325 KD. A single payment of KD 100 KD needs to be paid when registering your interest.

IAL and IGCSE Examinations

IAL & IGCSE examinations have been taking place throughout the months of April, May and June. Examination results can be accessed electronically on the following days:

Cambridge IAL subject results	10th August 2023
Cambridge IGCSE subject results	16th August 2023
Pearson (EDEXCEL) IAL subject results	17th August 2023
Pearson (EDEXCEL) IGCSE subjects	24th August 2023



All candidates can retrieve their results electronically. If any candidate &/or parent has a query regarding examinations & results please contact Mr David Royall, Schools Examination Officer (exams@tea.edu.kw) who is available until 20th June 2023. The school will be open from 10:00 to 13:00 on the day results are released by each examination board.

Uniform

Please ensure your child is properly attired when school resumes on 3rd September 2023. To this end the uniform shop will be open on Monday 21st August from 09.00 to 12.00. All uniform equipment can be ordered online.

Contacting the School

Please be reminded that if you wish to visit the school to discuss a school matter you need to make an appointment by contacting the relevant school secretary. Please be reminded of the number to contact:

EY Secretary	KS1 Secretary	KS2 Secretary	Secondary Secretary
fas@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 516 OR 96028962	amk@tea.edu.kw 22651195 / 6 OR 92294138	noz@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 417 OR 97421658	ght@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 419 OR 96721148

Re-registration

To ensure that your children are able to attend lessons when the new term begins in September 2023 it is essential that they are re-registered before the end of this school year. All parents must re-register before this academic year ends.

I would like to conclude the final Principal’s Update for this academic year by wishing all parents and children a happy, safe and enjoyable summer vacation. Please do not forget to consult the school website as it contains a wealth of information.

Stewart J Cowden
School Principal



8 يونيو 2023

أولياء الأمور الكرام،

تحية طيبة وبعد،

نهاية العام الدراسي الحالي 2022- 2023

سيتم إغلاق مبنى المدرسة في تمام الساعة 12 ظهرا يوم الثلاثاء الموافق 13 من يونيو 2023. وهذا يعني نهاية العام الدراسي 2022 - 23. أود أن أعتنم هذه الفرصة لأشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم المستمر طوال العام الدراسي ، وأتطلع إلى الترحيب بطلابنا الاعزاء عند عودتهم في بداية العام الدراسي القادم 2023-2024 والذي سيبدأ يوم الأحد الموافق 3 سبتمبر 2023.

حاولت المدرسة في هذا العام استيعاب العديد من الاقتراحات التي طرحها اولياء الأمور. واستجابة لبعض هذه الاقتراحات سيبدأ **جميع** الطلاب في الصف التاسع دراسة مواد شهادة IGCSE وسيكون أمام الطلاب خيار إنهاء إكمال مواد IGCSE في سنتين أو ثلاث سنوات. وعليه فإن نظام اختيار إكمال المواد الأساسية بنظام الاختبارات المبكرة السابق في مواد - اللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم - بحلول نهاية الصف العاشر لم يعد قابلاً للتطبيق لأن جميع الطلاب لديهم هذا الاختيار.

بالإضافة إلى ذلك ، فقد وافقت المدرسة على قبول تسجيل الطلاب لأداء امتحانات المواد التي لا يتم تدريسها لدينا حيث كان عليهم سابقا التسجيل في المجلس الثقافي البريطاني لإنهاء هذه الاختبارات. كما تسعى الأكاديمية أيضاً إلى التسجيل في مجالس الامتحانات البديلة مثل Oxford AQA لتوسيع نطاق اختيار الطلاب.

وضمن سعي الأكاديمية لتطوير المهمة التعليمية، فسيتم توفير العديد من الموارد والتقنيات التربوية لضمان تنفيذ ما نسعى إليه، كما سيتم توفير المزيد من السبورات الذكية في أنحاء المدرسة.

مغادرة الموظفين

في هذا الوقت من العام يغادر بعض المدرسين المدرسة كالمعتاد ممن قضوا معنا عامين أو أكثر ، لذا يرجى العلم انه قد تم تعيين مدرسين جدد ذوي مؤهلات وخبرة عالية ليؤدوا مهامهم بكل اقتدار. وأشكرهم جميعا لجهودهم معنا، وأود أن أشير تحديدا إلى مغادرة:

السيدة : **سالى ويتلى** التي انضمت إلينا منذ عام 2016 في قسم روضة ثاني (Reception) واشكرها لمساهمتها الفاعلة في تقدم الأكاديمية الإنجليزية طوال سنوات عملها معنا.

تقارير نهاية العام الدراسي:

ستكون تقارير نهاية العام الدراسي متاحة على بوابة أولياء الأمور الالكترونية يوم الاحد الموافق 11 يونيو 2023 من الساعة 12:00 ظهرا ، و النسخة الورقية ستكون متاحة لكم لاستلامها يوم الاثنين الموافق 12 يونيو والثلاثاء 13 يونيو 2023 من الساعة 9:00 صباحا . فى حال رغبة ولي الأمر في مناقشة تقرير ابنهم/ابنتهم ، فيمكنهم فى هذا اليوم الاتصال بسكرتارية القسم المعنى لتحديد موعد. سيكون جميع المعلمين متاحين خلال اليومين المذكورين حتى الساعة 14:00 عصرا كل يوم.

خدمة المواصلات المدرسية لعام 2023-2024

يرجى العلم بأن المدرسة توفر خدمة المواصلات في العام الدراسي القادم 2023-2024 . في حال رغبتكم فى اشتراك ابنكم / ابنتكم فى هذه الخدمة يرجى زيارة قسم المحاسبة للتسجيل وذلك من خلال تعبئة نموذج المواصلات، القيمة الإجمالية للاستفادة من هذه الخدمة ستكون 325 دينار كويتي ، و دفع دفعة قدرها 100 دينار لضمان الحجز.



امتحانات IAL و IGCSE

تجري اختبارات IAL و IGCSE على مدار الشهور ابريل ومايو ويونيو. يمكن الوصول إلى نتائج الاختبارات إلكترونياً في الأيام التالية:

نتائج اختبارات كامبردج لمواد IAL	10 أغسطس 2023
نتائج اختبارات كامبردج لمواد IGCSE	16 أغسطس 2023
نتائج اختبارات ايدكسل لمواد IAL	17 أغسطس 2023
نتائج اختبارات ايدكسل لمواد IGCSE	24 أغسطس 2023

يمكن لجميع الطلاب الحصول على نتائج الاختبارات إلكترونياً. إذا كان لدى أي طالب و / أو ولي الأمر استفسار بخصوص الاختبارات والنتائج ، فيرجى الاتصال بالسيد ديفيد رويال ، مسؤول الاختبارات (exams@tea.edu.kw) و الذي سيكون متاحاً حتى 20 يونيو 2023. تفتح المدرسة أبوابها من الساعة 10:00 إلى الساعة 13:00 ظهراً في يوم إصدار النتائج لكل يوم على حده.

الزي المدرسي

يرجى التأكد من ارتداء ابنكم/ابنتكم الزي المدرسي المناسب عند بدء العام الدراسي في 3 سبتمبر 2023 . ولهذا يرجى العلم أن قسم الزي المدرسي سيكون مفتوحاً ابتداءً من يوم الاثنين 21 من أغسطس من الساعة 09:00 صباحاً وحتى 12:00 ظهراً و يمكن شراء الزي المدرسي اونلاين عبر موقع المدرسة الإلكتروني.

الاتصال بالمدرسة

يرجى العلم أنه في حال رغبتكم في زيارة المدرسة ، فأنت بحاجة إلى تحديد موعد عن طريق الاتصال بسكرتارية القسم المعنى وذلك عن طريق :

التواصل عن طريق	السكرتارية
fas@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 516 OR 96028962	قسم الروضة و التمهيدي
amk@tea.edu.kw 22651195/6 OR 92294138	قسم الصف الاول والثاني الابتدائي
noz@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 417 OR 97421658	قسم الصف الثالث الى السادس الابتدائي
ght@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 419 OR 96721148	قسم الثانوي

إعادة التسجيل

لضمان انتظام حضور أطفالكم في سبتمبر 2023 فإنه من الضروري إتمام إعادة تسجيلهم قبل بدء العام الدراسي القادم 2023-2024 وأشجع كافة أولياء الأمور لإعادة تسجيل أبنائهم للعام الدراسي القادم قبل نهاية العام الحالي.

أود أن أنهى آخر رسالة لي معكم لهذا العام الدراسي متمنياً لكافة أولياء الأمور وطلابنا الأعزاء أجمل التمنيات بقضاء أجازة صيفية سعيدة. وندعوكم لزيارة موقع المدرسة الإلكتروني لأنه يحتوي على معلومات هامة.

ستيوارت كودين

ناظر المدرسة